



Styrelsemöte 2025/14

Tid	2025-11-16, 13:00
Plats	Zoom
Närvarande	Maud Rahm, ordförande Ann-Louise Larsson, kassör Svante Morén, sekreterare Erik Gustafsson, ledamot Anders Håkansson, ledamot Agneta Aldor, ledamot Björn Holgersson, ledamot Helen Walsh, suppleant Ewa Book, suppleant
Frånvarande	Ann-Louise Larsson
Adjungerad	Fredrik Lilliehöök, § 14

§ 1 Mötets öppnande

§ 2 Fastställande av dagordning

Beslutades fastställa dagordningen enligt utkast.

§ 3 Tjänstgörande suppleanter

Beslutades att Ewa Book tjänstgör i stället för Ann-Louise Larsson.

§ 4 Val av justerare

Beslutades välja Eriks Gustafsson att tillsammans med ordförande justera protokollet.

§ 5 Föregående protokoll

Beslutades att lägga protokollen SVK/HS 2025/12 och SVK/HS 2025/13 till handlingarna.

§ 6 Ekonomi

Det ekonomiska läget ser bra ut fram till och med oktober.

a) Ekonomiskt utfall Riksprovet 2025

Bordlades i väntan på kompletteringar.

b) Kostnader vid utbildning av domare

Med anledning av frågor kring kostnader kring domarutbildningar föreslogs att lokalavdelningarna skickar ut PM till sina elever där man fastställer vilka rutiner som ska gälla, ex inkomma med plan/kostnadsuppskattning i innan resor bokas.

Oklart hur avstämningen med lokalavdelningarna skedde med extra kullen domarelever. Lokalavdelningen är normalt alltid involverad när nya elever utses, men HS tar det slutliga beslutet.

Beslutades att Svante Morén och Ewa Book arbetar fram utkast på revidering av PM Utbildning i syfte att förtydliga att lokalavdelning ska bidra till domarelevs resekostnad samt att domarelev ska inkomma med plan/kostnadsuppskattning innan resor bokas.

Beslutades att Svante Morén och Ewa Book formulerar svar till SVK/Småland-Östergötland angående frågor om domarutbildning och kostnader.



Styrelsemöte 2025/14

§ 7 Regelrevidering

Beslutades fastställa de regeldokument som ska skickas till SKK men att avvakta § 13c) innan championatreglerna skickas in.

a) *SVK/Jämtland-Västernorrland, förslag angående eftersöksprov*

Noterades att styrelsen är enig i att inte behandla detta i pågående regelrevidering. Borde ha påtalats under vårens regelremiss.

§ 8 Provprogram 2026

Beslutades fastställa provprogrammet för 2026, med reservation för SVK/Malmfältens period för särskilda eftersöksprov där lokalavdelningen måste inkomma med nytt önskemål.

Beslutades att punkten är omedelbart justerad.

§ 9 IT-gruppen

Utvalda personer har fått en första demonstration av nya SVK Insight som ska ersätta gamla resultatdatabasen, men även innehålla mer hundinformation för att fokusera mer på avelsutvärdering.

I samband med nästa version av SVK Insight föreslås en demonstration för hela HS.

§ 10 AvelsK

a) *Information från AvelsK*

Föreläsning om skogs- och fjälljakt planeras vid två tillfällen under december.

En avelskonferens planeras som samarrangemang med Riksutställningen under maj 2026. SKK genomför en internationell utställning dagtid 14–15/5 i Hässleholm. Avelskonferensen genomförs även den 14–15/5 (afton/kväll) och Riksutställningen 16/5. Möjlighet kommer alltså finnas att ställa ut tre dagar i rad. Ett antal digitala föreläsningar kommer hållas i förväg och diskussioner genomförs under avelskonferensen. En hemsida för Riksutställningen kommer skapas innan årsskiftet för att kunna börja informera, ex om de digitala föreläsningarna.

En ny layout har tagits fram för Övriga Kullar.

Avelsrådgivaren för strävhaarig vorsteh lämnar uppdraget 1/12. Ett antal möjliga kandidater som nytt avelsråd diskuterades.

b) *Utkast till reviderad RAS för korthårig ungersk vizsla*

Noterades att utkastet skickats in till SKK/AK 2025-11-08.

c) *Kandidater till SKK/AK och Uppfödarkommitté*

Beslutades skicka in de två förslag som inkommit från SVK/AvelsK.



Styrelsemöte 2025/14

d) Internationella rasorganisationer

Noterades att Heinz Wester företräder SVK vid KLM-I för kleiner münsterländer och Maud Rahm vid DeutschDrahthaarWeltverband e. V (DDWV) för strävhaarig vorsteh.

Noterades att Agneta Aldor kommer att närvara vid möte för långhårig vorsteh.

Viktigt att vara med för att ha en ingång till avelsinformation från rasernas hemländer.

Diskuterades hur de olika organisationerna ska hanteras. Via avelsråden? Organisationerna är tyskspråkiga, vilket ställer språkkrav på deltagarna.

Noterades att Maud Rahm kontaktar DDWV igen.

Diskuterades fråga från Heinz Wester angående att inom KLM-I arbeta för ett internationellt gångbart basprov som kan arrangeras i samtliga länder.

Beslutades att ge Heinz Wester mandat att driva frågan om internationellt basprov vidare. Agneta Aldor kontaktar Heinz Wester.

§ 11 DomK

Den första vidareutbildningen för befintliga jaktdomare har genomförts hos Fredrik Lilliehöök utanför Falkenberg. Utbildningen togs emot bra av domarna. Bra diskussioner och högt i tak. Fredrik Lilliehöök föredrog även kring utsättning. Även det togs emot väl, vilket är välbehövligt. Flera raser närvarande, vilket också var positivt.

a) Auktorisation Anna Björk, SVK/Västerbotten

Beslutades auktorisera Anna Björk som fältdomare.

Beslutades att punkten är omedelbart justerad.

b) Auktorisation Roger Lundkvist, SVK/Östra

Beslutades auktorisera Roger Lundkvist som fältdomare.

Beslutades att punkten är omedelbart justerad.

§ 12 JaktK

a) Revidering av styrdokument för viltspårprov bla med hänsyn till SKK Start

Noterades att Geir Törnqvist har tagit fram förslag på revideringar som behöver arbetas in i befintliga dokument.

b) Östra och Västerbotten behöver organisation för att hantera viltspår

Noterades att Anders Håkansson stämmer av med Geir Törnqvist angående vad som saknas.

§ 13 ExtK

a) Riksutställningen, inbjudan av domare/föreläsare

Domare för Riksutställningen 2026 är Rune Tuvold och Patrik Ragnarsson. Förslag har kommit att boka föreläsning av Patrik Ragnarsson då denne redan finns på plats.

Beslutades att Helen Walsh stämmer av med Agneta Aldor angående eventuell föreläsning.

Rutinerna kring bokning av domare och föreläsare upplevs som oklara.

Diskuterades förslag att delegera ansvaret för inbjudan av domare för Riksutställningen till arrangerande lokalavdelning. Förslaget avslogs.

Beslutades att Helen Walsh tar fram utkast för revidering av PM Utställning så att rutinerna kan förtydligas. Arrangerande avdelning föreslår domare som sedan fastställs av HS. SVK/ExtK skickar inbjudan.



Styrelsemöte 2025/14

b) Datum för lokalavdelningar att lämna in ansökan om utställningar

SVK måste invänta att SKK fastställt sitt eget utställningsprogram. ExtK behöver sedan vara ganska tuffa med att få lokalavdelningarnas program snarast.

c) Tyska meriter för SE UCh

Diskuterades vilka tyska meriter som skulle krävas för att en tysk hund skulle kunna få starta i jaktklass på svensk utställning.

VJP med vissa poäng ger i dagsläget rätt att starta i jaktklass på svensk utställning. Diskuterades att istället HZP med viss bedömning skulle ge denna rätt.

Beslutades att Helen Walsh och Björn Holgersson tar fram utkast till förslag på vilka tyska meriter som skulle kunna ge en tysk hund rätt att starta i jaktklass på svensk utställning.

Diskuterades om någon provform i Tyskland motsvarar ett ÖKL1 och skulle kunna vara merit för ett SE UCh.

Beslutades avvakta att skicka in förslag på reviderade championatsregler (0) tills denna fråga behandlats klart.

d) Digital domarkonferens 2028

På grund av kostnader måste konferensen genomföras digitalt.

§ 14 Provmarker/utsättning av fågel

Fredrik Lilliehöök adjungerades till punkten.

Ett digitalt möte har genomförts med SKF:s ordförande närvarande. Där diskuterades provmarker och eventuell samsyn på provmarker. Inget konkret framkom, men klubbarna har lite olika syn på provmarker.

De ordinarie proven fastställs av SVK/HS, vilket ger möjlighet att se till att dessa arrangeras med godtagbara intervall. SVK har dock fått en ökad frekvens av särskilda prov.

Diskuterades om begränsningar bör införas för särskilda prov, ex vilka marker som får användas, eller hur många särskilda prov som får arrangeras.

Diskuterades om de särskilda proven anmälas minst 14 dagar i förväg och med minst 14 dagars eller 1 månads mellanrum. Alternativt om de skulle anmälas till DomK (med kontaktuppgift till markägare) som vid behov skulle kunna kontakta markägare, domare och provledare och eventuellt avslå provet. Risken är dock att det blir mycket administration för DomK. Kunde ett alternativ vara att lägga ansvaret på särskilt utbildade funktionärer hos lokalavdelningarna?

Diskuterades att i ett övergångsskede arbeta genom DomK, men i framtiden genom lokalavdelningarna. Detta skulle ju inte göras för att krångla till hanteringen, utan för att SVK även i framtiden ska kunna få behålla jakt på fältfågel och möjlighet att sätta ut desamma.

Noterades vikten av att domarkåren samordnar sig så att man nyttjar provmarker på liknande sätt, tex håller sig långt ifrån utsättningarna.

Storleken på problemet upplevs skilja mellan olika lokalavdelningar.

En begränsning av antalet prov riskerar att begränsa avelsutvärderingen, men antalet prov i sig är inte problemet utan antalet prov på belastade marker.

Önskvärt med en konsekvensanalys från HS och AvelsK.

Beslutades att Ewa Book kontakter Fredrik Lilliehöök och arbetar fram ett utkast till förslag inför kommande beslut.



Styrelsemöte 2025/14

§ 15 Skrivelser

a) SKK/Jhk, inbjudan till digitalt möte om fjälljakten

Girjasdomen har gått genom tre instanser och ligger fast om den inte går till Europadomstolen, eller om regeringen går in och säger att man återtar marken.

Justitiekanslern har nu ändrat sig och meddelar att rennäringslagens upplåtelseregler ska tillämpas i rättegångar där samebyar stämt staten angående krav på ensamrätt på jakt och fiske.

Beslutades att Mickael Burck och Maud Rahm deltar i det digitala mötet..

Beslutades att sekreteraren mejlar inbjudan till Mickael Burk.

§ 16 Övriga frågor

Inga övriga frågor förelåg.

§ 17 Nästa möte

Beslutades att nästa möte arrangeras 2025-12-15, klockan 18:00.

§ 18 Mötets avslutande

Maud Rahm tackade samtliga deltagare och förklarade mötet avslutat.

Svante Morén
Sekreterare

Maud Rahm
Ordförande

Erik Gustafsson